

第十四届环境行为研究 国际会议

14th International Conference on Environment-Behavior Studies

丝路起点的新思路：为人的城乡
A New Idea for Starting Point of the Silk
Road-Urban and Rural Design for Human

时间：2020年10月17-18日

地点：中国·陕西·西安建筑科技大学建筑学院

工作语言：中文和英语

会议主办：中国环境行为学会 西安建筑科技大学建筑学院

一 号 公 告

主题说明

世界各国在文化、经济、环境、行为等方面都面临着本土化和全球化的双重机遇，人、环境以及人与环境的关系也都经历着前所未有的变化。西安是中国的十三朝古都、世界丝绸之路的起点。在21世纪第3个十年开始之际，在古城西安召开第14届环境行为研究国际会议（14th International Conference on Environment-Behavior Studies），各国环境行为学者将齐聚在丝绸之路的起点城市上，以“丝路起点的新思路：为人的城乡”作为大会的主题，以本土化与全球化相结合视野，立足生态文明建设、城乡可持续发展和文化传承，重新思考人与环境关系，探讨“一带一路”背景下的“人为的城乡、为人的城乡”的新思路，探讨城乡人居环境更新、营造与品质提升的策略和方法，具有非常重要且特殊的意义。

会议专题

- | | |
|---------------------|--------------------|
| 01-环境行为理论、方法和教育 | 07-绿色建筑和生态环境 |
| 02-环境行为研究与大数据、新技术工具 | 08-公共空间、街道、街区的环境行为 |
| 03-社区营造和乡村营造 | 09-特殊人群的环境行为 |
| 04-城乡环境和生活方式 | 10-环境行为研究和设计协同 |
| 05-城乡福祉设施空间环境营造 | 11-遗产保护、更新与环境行为 |
| 06-建筑策划与使用后评估 | 12-气候变化、灾害与环境行为 |

论文征集

大会首先征集**论文摘要**。论文摘要应尽可能符合大会主题和会议专题。论文摘要被大会组委会审查通过确认以后，大会将邀请论文摘要作者再提交**论文全文**，全文格式随后将在西安建筑科技大学建筑学院网站公布。国内作者需要提供中英文论文摘要和全文各一份，以及一页A4的英文梗概。（提交的中文论文审核通过后再提交英文论文）。国外作者仅提供英文摘要和全文。大会组委会等成立包括国际学者组成的论文评审委员会评审论文全文。评审通过后的论文全文（且至少有一名作者注册并参加会议）将被收入大会论文集，将由出版社正式出版发行。

论文摘要的要求：字数在500字左右，标准格式为：中文宋体12号，1.5倍行距，英文为Times Roman 12，1.5倍行距。它包括如下内容：

- 1)作者名和单位名称；
 - 2)题目；
 - 3)论文摘要及参考文献；
 - 4)3-5个关键词。
- 以上4项的总和约500字。

关键日期

2020年3月31日：论文摘要提交截止
2020年6月10日：论文全文提交截止
2020年10月17-18日：会议举行

联系方式

投稿邮箱地址：EBRA_XAUAT2020@163.com
公告查询：见西安建筑科技大学建筑学院网站
<http://arch.xauat.edu.cn>
联系人：刘畅（Liu Chang）；txxq_245077559@qq.com

14th International Conference on Environment-Behavior Studies

A New Idea for Starting Point of the Silk Road
—Urban and Rural Design for Human

Date: October 17 to 18, 2020

Venue: Faculty of Architecture, Xi'an University of Architecture and Technology, Shaanxi, China

Language : English and Chinese

Organizers: Environment-Behavior Research Association (EBRA), Faculty of Architecture, Xi'an University of Architecture and Technology

ANNOUNCEMENT NO. ①

Topic description

Countries in the world are being faced with the dual opportunities of localization and globalization in terms of culture, economy, environment and behavior. People, the environment and the relationship between the two have all been undergoing unprecedented changes. Xi'an is the ancient capital of the thirteen dynasties in China and the starting point of the World Silk Road.

At the beginning of the third decade of 21st century, the 14th International Conference on Environment-Behavior Studies will be held in the ancient city of Xi'an. Environment-Behavior Researchers from all over the world will gather in the city of starting point of the World Silk Road.

The theme of the conference is "A New Idea for Starting Point of the Silk Road-Urban and Rural Design for Human". In the view of a combination of localization and globalization, the conference will rethink the relationship between people and environment, which is based on ecological civilization construction, sustainable urban and rural development, cultural heritage. In the conference, scholars will explore the new idea of "People Design for Urban and Rural, Urban and Rural Design for People" under the background of "One Belt One Road", as well as exploring the strategies and methods for urban and rural human settlement environment renewal, construction and quality improvement. All the discussions will have very important and special significance to us.

Topics

- 01-Theories, Methodology and Education of Environment-Behavior Studies
- 02-Environment-Behavior Studies and Big data, New Technical Tools
- 03-Community-Building and Rural Area-Building
- 04-Urban and Rural Environment and Lifestyle
- 05-Space and Environment-Building for Urban and Rural Welfare Facilities
- 06-Architectural Programming and Post Occupancy Evaluation
- 07-Green Building and Ecological Environment
- 08-Environment and Behavior of Public Spaces, Streets and Blocks
- 09-Environment and Behavior of Special Groups
- 10-Environment-Behavior Studies and Collaborative Design
- 11-Heritage Protection, Renewal and Environment-Behavior Studies
- 12-Climate Change, Disasters and Environment-Behavior Studies

Call for papers

The conference is **first calling for abstracts** of papers addressing environment-behavior research in general and conference themes in particular. Authors of accepted abstracts will be notified and invited to **submit full papers then**. An international referee panel will be formed to review all the full papers. Approved and accepted full papers will be published in the conference proceedings by the specified press (Notice: at least one of the authors should registered and attended the conference).

The Requirements of Abstract: Words in 500 words or so. Standard format of the text will be Times Roman 12, 1.5 spaced. Please observe the following requirements: 1)Author's name(s) and affiliation; 2)Title; 3)Text of abstract including references; 4)3-5 keywords, The entire submission (1-4) should be less than 500 words. Full paper requirements please refer to website <http://arch.xauat.edu.cn>.

For domestic authors: After the submission of abstracts in English and Chinese, the accepted authors will be required to provide each copy of the full papers in both English and Chinese, and a A4 size page of the outline in English. For international authors: After the submission of abstracts in English, the accepted authors will be required to provide full papers in English, and a A4 size page of the outline in English.

Important Dates

- March 31, 2020: Abstract submission deadline
- June 10, 2020: Full paper submission deadline
- October 17-18, 2020: Conference date

Contact us

Contribute E-mail address : EBRA_XAUAT2020@163.com
The announcement query website: See details on the website of faculty of architecture, Xi'an University of Architecture and Technology; <http://arch.xauat.edu.cn>
Secretary: Liu Chang; tvxq_245077559@qq.com;
 EBRA_XAUAT2020@163.com